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Van	de	redac)e 
	 
Tja,	op	de	voorkant	het	Siepelveen,	
zoals	het	in	november	was.	Geen	
sneeuw,	temperatuur	rond	de	10	
graden.	Twee	jaar	geleden,	in	
december	2013	lag	er	een	dik	pak	
sneeuw	in	december,	bijna	niet	voor	
te	stellen	nu.	
Geen	interview	met	nieuwe	
inwoners	in	dit	laatste	Loopje	van	
2015,	maar	wel	een	terugblik	op	het	
afgelopen	jaar,	over	het	rijden	op	de	
Hoofdweg	en	uiteraard	de	komende	
december	acEviteiten.	
	
	
De	redacEe	wenst	u	allen	mooie	
kerstdagen	en	een	gezond	2016	toe.	
	
Adres	website:	 
h+p://www.zeegse-dorpsbelang.nl 
Volg	ons	ook	op	facebook	en	twiKer.	
(hKps://www.facebook.com/ 
dorpsbelangen.zeegse) 
	 
	 

Colofon 
Redac)e: 
Joke	Gerds,	Hoofdweg	3 
Trijnie	MarEjn,	Hoofdweg	58 
	 
Opmaak:	Joke	Gerds 
Adres:	zeegserloopje@gmail.com	 
	 
Inleveren	kopij	 
20	februari	2016 
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Ac)viteitenkalender	
12 december Kerstboom op de Brink 
	
Zoals	ieder	jaar,	ook	dit	jaar	een	kerstboom	
op	 de	 brink	 Ejdens	 de	 gezellige	 december	
maand.	 Dorpsbelangen	 gaat	 de	 boom	
zagen	 en	 plaatsen	 op	 zaterdag	 12	
december	rond	de	middag,	om	vervolgens	
met	de	kleinsten	in	ons	dorp	van	13.00	tot	
15.00	 de	 mooiste	 versieringen	 te	 maken	
voor	de	boom	in	café	het	wiKe	huis.	
Opgave	is	niet	nodig,	we	gaan	ervan	uit	dat	
de	meesten	van	jullie	komen	al	dan	wel	of	
niet	met	pappa	en	mamma.	
Wij	willen	speciaal	Arend	Arends	bedanken,	
voor	de	donaEe	van	de	boom.	Fred	Boelens	
voor	zijn	hulp	met	de	hoogwerker.	En	café	
het	 wiKe	 huis	 voor	 het	 bieden	 van	 de	
knutselruimte.	
HeeZ	 u	 ook	 een	 kerstboom	 waar	 u	 vanaf	
wilt?	Meld	het	bij	ons	en	wellicht	 staat	hij	
volgend	jaar	op	de	brink.	



3	

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voor al uw feesten en partijen! 

Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
 

Ac)viteitenkalender	vervolg	
 
19 december v.a. 20.00 uur Kerstborrel 
	
Ook	 dit	 jaar	 organiseert	 Dorpsbelangen	 weer	 de	 jaarlijkse	 kerstborrel	 op	 de	
brink.	Na	het	succes	van	vorig	jaar	hebben	wij	besloten	om	het	dit	jaar	weer	op	
een	zaterdag	te	houden,	en	wel	zaterdag	19	december	v.a.	20.uur.	U	komt	toch	
ook	 onder	 het	 genot	 van	 een	 hapje	 en	 een	 drankje	 gezellig	 met	 elkaar	 het	
afgelopen	jaar	te	bespreken?	

31 december van 11.00 tot 17.00 uur Oliebollen 
	
TradiEe	getrouw	gaan	wij	dit	 jaar	weer	op	31	december	oliebollen	bakken	bij	
café	het	wiKe	huis.	U	kunt	dan	bij	ons	terecht	voor	oliebollen,	krentenbollen	en	
appelflappen	en	dit	alles	tegen	een	aantrekkelijk	tarief.	U	sponsort	hiermee	de	
acEviteitenkas	voor	de	allerkleinsten	in	ons	dorp.	
En	 natuurlijk	 hebben	 wij	 glühwein,	 gezelligheid	 en	 muziek,	 zodat	 u	 met	 uw	
dorpsgenoten	alvast	een	toost	kunt	uitbrengen	op	het	nieuwe	jaar.	Ook	zullen	
het	 carbidschieten	 en	 het	 vuurtje	 niet	 ontbreken	 op	 de	 brink.	 Kortom	 een	
heleboel	 gezelligheid	 op	 de	 laatste	 dag	 van	 het	 jaar,	 waarbij	 u	 eigenlijk	 niet	
mag	ontbreken.	
		
We	zien	u	graag	op	31	december	van	11	tot	17	uur.	
	De	oliebollen	commissie		
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Mededelingen van het bestuur 
	

Het	jaar	is	alweer	bijna	voorbij,	met	veel	spektakel	in	de	zomer	en	grote	tenten	op	
de	brink,	Zeegse	was	goed	in	beeld.	Het	prachEge	congres	in	Zeegse	was	het	
hoogtepunt	van	het	jaar	voor	wat	betreZ	onze	leefomgeving	de	Drentse	Aa.	Ruim	
300	mensen	bezochten	het	congres	‘Het	experiment	van	de	Drentse	Aa’.	Met	als	
resultaat	voor	Zeegse	een	nieuwe	wandelroute:	de	Foodwalk	in	Zeegse.		
	
Van	het	schapenproject	zijn	nog	steeds	enkele	resultaten	zichtbaar.	Een	aantal	is	
momenteel	uit	logeren.	Ze	staan	bij	de	kerk	in	Vries	Ejdens	evenementen	rond	de	
kerst.	
	
Het	glasvezelproject	in	Zeegse	heeZ	helaas	nog	een	te	mager	resultaat.	Jammer	
genoeg		denken	veel	inwoners	van	Zeegse:	voor	mij	hoeZ	het	niet,	ik	heb	al	een	
goede	ontvangst.	Wij	roepen	u	op	om	u	toch	te	registreren	bij	Eco	Oostermoer,	
ook	al	is	het	alleen	maar	om	iedereen	in	Zeegse	een	goede	en	snelle	digitale	tv-	en	
internetverbinding		te	gunnen.	Het	verplicht	u	tot	niets!	
	
De	Zeegser	brinkdagen	zijn	succesvol	verlopen	met	een	redelijk	aantal	bezoekers,	
gezellige	markten,	een	steeds	gevulde	theetuin,	vooral	bij	de	zeer	vervelende	
regenbuien.	Lof	voor	de	dames	die	de	theetuin	hebben	georganiseerd	en	iedereen		
gastvrij	hebben	ontvangen,	want	gastvrijheid	straalde	uit	in	deze	tent.		
De	denktank	kan	terugzien	op	een	goed	resultaat.	Maar	hoe	nu	verder	en	met	
wie?	Zoals	in	2013	besloten	is,	stopt	de	denktank	bestaande	uit	Johan	v	Fessem,	
John	van	Enst,	René	Endeveld,	Ingmar	v.d.	Woude	en	Klaas	Hooijer	er	na	3	jaar	
mee.	Hopelijk	kunnen	wij	met	deze	bezekng	of	een	deel	ervan	doorgaan	als	
feestcommissie.		
Wij	moeten	ons	beraden	over	het	vervolg	van	het	zomerfeest.	Vervolg	pag.	5	
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De	kermis	zal	hoogstwaarschijnlijk	niet	meer	beschikbaar	zijn,	dus	is	de	datum	
weer	een	vrije	keus	geworden.	Het	programma	van	de	afgelopen	3	jaar	heeZ	
een	behoorlijke	aanslag	gedaan	op	onze	financiële	reserves.		Op	dezelfde	
manier	doorgaan	is	helaas	niet	mogelijk,	de	hoge	kosten	nopen	ons	om	pas	op	
de	plaats	te	maken.		
Er	zijn	een	aantal	dingen	die	we	moeten	overwegen:	Wat	te	doen	op	korte	
termijn	in	verband	met	aanvragen	van	vergunningen	en	eventuele	subsidies	
voor	2016?	
OpzeKen	van	een	feestcommissie	die	in	de	voetsporen	van	de	denktankideeën		
weer	een	jaarlijks	terugkerend	feest	kan	uitwerken.	Bepalen	wat	de	meest	
geschikte	datum	is	afgestemd	op		school-	en	andere	vakanEes.	
		
Ideeën	en	suggesEes	zijn	uiteraard	van	harte	welkom,	zodat	we	op	de	
algemene	vergadering	in	maart	spijkers	met	koppen	kunnen	slaan.	
Uw	reacEes	graag	naar	een	van	de	bestuursleden	van	DBZ	of	naar	ons	
emailadres.	
		
Groet	Dorpsbelangen	Zeegse	



6	

Mijn	laatste	brief	aan	de	gemeente	is	van	30/11.	De	gemeente	heeZ	twee	
voorstellen	gedaan	als	resultaat	van	onze	briefwisseling,	nl.	herstel	van	de	
bermen	en		opnieuw	een	snelheidscontrole.	Voor	de	rest	van	de	voorstellen	is	
geen	geld.	In	de	brief	van	30	september	heb	ik	daarop	gereageerd,	waarop	de	
gemeente	mij	uitnodigde	voor	een	gesprek.		
	
Ik	heb	de	voorziKer	van	Dorpsbelangen	steeds	op	de	hoogte	gehouden	van	mijn	
acEe,	omdat	het	geen	persoonlijke	zaak	is,	maar	in	het	belang	van	veel	
dorpsbewoners.	Ik	heb	na	die	uitnodiging	aangegeven	aan	de	gemeente	dat	het	
probleem	ook	besproken	mag	worden	met	Dorpsbelangen,	omdat	een	afspraak	
gemeente/	Dorpsbelangen	in	de	pijplijn	zat.	Tot	op	heden	heeZ	deze	afspraak	
niet	plaatsgevonden	en	omdat	ik	toch	hecht	aan	voortgang,	heb	ik	zelf	een	
afspraak	gemaakt	half	november	en	heb	ik	de	voorziKer	van	Dorpsbelangen	
gevraagd	met	mij	mee	te	gaan,	en	zo	geschiede.	
We	hebben	gesproken	over	herinrichEng	van	de	Hoofdweg	als	30	km	zone.	
FietssuggesEestroken	zijn	niet	aan	de	orde,	dit	is	niet	gebruikelijk	in	de	bebouwde	
kom.	

Vervolg hardrijden in Zeegse 
		
Beste	dorpsbewoners,	
Al	lang	wordt	er	aan	de	Hoofdweg	
geklaagd	over	het	rijgedrag	van	
autobeziKers,	ze	rijden	(veel)	te	
hard,	dit	geeZ	bij	de	aangebrachte	
verhogingen	veel	geluidsoverlast,	
het	geeZ	een	groot	gevoel	van	
onveiligheid	bij	het	lopen	langs	de	
weg,	waar	ook	de	staat	van	de	
bermen	nog	eens	om	te	huilen	is.	Ik	
was	klaar	met	het	geklaag	om	mij	
heen	en	heb	afgelopen	zomer	het	
probleem	aangekaart	bij	de	
gemeente.		
U	kunt	mijn	brieven	en	de	reacEe	
van	de	gemeente	lezen	op	de	
website,	onder	nieuws,	vervolgens	
onder	hardrijden.		
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Landelijk	is	er	discussie	gaande	over	inrichEng	van	dergelijke	zones	om	veiligheid	
voor	voetganger	en	fietser	beter	te	kunnen	waarborgen.	Ook	vanuit	de	provincie	
Drenthe	is	een	afvaardiging	naar	de	bijeenkomst	op	9	december	hierover	in	
Leeuwarden.		Wij	horen	de	resultaten.		
De	bermen	zullen	worden	gemaakt,	hoe?	Er	wordt	intern	overlegd	over	het	
aanbrengen	van	grastegels	aan	beide	kanten.	We	horen	nog.	
De	komende	weken	worden	autobeziKers	weer	geaKendeerd	hun	snelheid,	8	
dagen	vanuit	richEng	Oudemolen	en	8	dagen	vanuit	richEng	Tynaarlo.	
	
De	poliEe	gaat	vervolgens	op	enig	moment	weer	eens	handhaven.	Het	is	goed	
om	te	weten,	dat	bij	de	vorige	snelheidscontrole,	die	veel	stof	deed	opwaaien	
vanwege	het	grote	bedrag	aan	boetes,	met	name	de	eigen	inwoners	het	hoogst	
scoorden.	Als	wij	in	het	dorp	niet	het	goede	voorbeeld	geven,	door	ons	gewoon	
aan	de	geldende	verkeersregels	te	houden,	wat	kunnen	we	dan	verwachten	van	
anderen?	Misschien	is	dit	weer	eens	een	goed	voornemen	voor	2016	voor	ons	
allen?	
		
Wordt	vervolgd,	Joke	Gerds	
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Beste	dorpsgenoten,	

De	Brinkdagen	liggen	al	weer	even	achter	ons	maar	de	herinneringen	zijn	nog	
vers.	Het	weer	liet	ons	op	zondag	behoorlijk	in	de	steek,	maar	jullie,	bewoners	
waren	er	gewoon.	
Ruim	80	schapen	stonden	er	op	de	Brink,	fantasEsch.	En	mede	door	de	
hondenbeziKers	van	de	border	collies	hebben	we	veel	belangstelling	voor	de	
schapen	gehad.	
Ook	de	jury	heeZ	haar	werk	goed	gedaan	en	waren	Fieke,	Lies,	Joke	en	Geert	
Jan	en	Anneke	de	gelukkige	winnaars	van	de	mooiste	schapen.	Het	schaap	van	
Swen	van	der	Woude	heeZ	het	bij	de	jeugd	gewonnen.	En	de	kleinkinderen	van	
de	familie	Polman	en	Oeben	vielen	ook	in	de	prijzen.	
Nogmaals	willen	we	alle	bewoners	heel	erg	bedanken	voor	hun	inzet	om	
‘CreaEef	met	schaap’	tot	een	succes	te	maken.	
		
Het	is	nu	inmiddels	december	en	sommigen	zijn	het	schaap	nog	niet	moe	en	
want	we	zien	ze	bij	velen	nog	in	de	tuinen	staan.	
Maar	jullie	weten	het,	indien	het	schaap	nog	een	tweede	leven	mag	hebben,	
dan	kunnen	ze	Ejdens	de	kerst	in	de	kerk	in	Vries	staan	(en	daar	zijn	een	aantal	
momenteel,	red.),	of	ze	gaan	naar	Koos	Drost	onze	schaapherder,	maar	ook	de	
Border	collie	kennel	vindt	een	aantal	schapen	wel	leuk	staan.	
		



9	

Dan	nog	even	‘wat	in	het	vat	zit	verzuurd	niet’.			
De	vlag.....	Ejdens	de	Brinkdagen	heb	ik	al	een	intekenlijst	neergelegd	om	
in	te	tekenen	voor	de	Zeegser	vlag.	Ik	heb	al	veel	mensen	genoteerd	voor	
de	vlag,	maar	natuurlijk	nog	niet	iedereen,	dus	degene	die	ook	graag	een	
Zeegser	vlag	wil	hebben,	mag	mij	een	mail	sturen	(ap.joosten@home.nl	)	
of	even	bellen	(0592	542775).	De	mensen	van	wie	ik	een	e-mailadres	heb,	
zal	ik	ook	een	mail	sturen,	zodat	ze	dan	ook	via	die	mail	kunnen	reageren.	
Allen	nogmaals	bedankt,	ook	mede	namens	Joke,	Lies	en	Joke	
		
Anneke	Joosten		

Bedankt!        					
Hartelijk	dank	voor	de	inzet	van	vele	Zeegsenaren	om	de	theetuin	Ejdens	
de	Brinkdagen	tot	een	succes	te	maken.	Naast	de	dames	die	koffie	en	thee	
hebben	geschonken,	waren	er	ook	veel	taartenbakkers	dit	jaar.	We	
hebben	met	z’n	allen	liefst	18	taarten	gemaakt,	die	zondagmiddag	tegen	
halfvijf	allemaal	opgegeten	waren.	De	opbrengst	van	de	theetuin	(€381)	
gaat	net	als	vorig	jaar	naar	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse.	
	
Lilian	Niesters	
	

Wij	wensen	u	een	prach)ge	winter,	fijne	kerstdagen	en	
alvast	een	gelukkig	nieuwjaar.	Dorpsbelangen	Zeegse.	
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Bestuursleden	
Erik	Nieswaag 		 	niesw004@planet.nl 	 	tel	543696	
Geja	van	Zuiden 		 	gejarvz@live.nl 	 	 	tel	544358	
Morijn	Bourgonje	 	morijnbourgonje@gmail.com 	tel	543332	
Ingmar	van	der	Woude 	ikwoude@gmail.com 	 	tel	0651389658 		
		
Taakverdeling:	
•  Feestcommissie:		

	Klaas	Hooijer,	Ingmar	van	der	Woude,	SEen	Veenstra	
•  Historische	commissie:		

	Alian	Speelman,	Fenny	Mesander,	Arend	Arends,	Geja	van	Zuiden	
•  Verkeerscommissie:		

	Jan	Sikkema,	Hans-Paul	Riemsma,	Klaas	Hooijer,	Geja	van	Zuiden	
•  Oliebollenbakcommissie:	Erik	Nieswaag	en	andere	vrijwilligers	
		
		
	
NOG	GEEN	LID?	
		
Dat	kan	natuurlijk	nog	steeds.	
Wilt	u	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
steunen,	wilt	u	meedenken,	praten	en	
beslissen	over	uw	dorp,	maak	dan	uw	
lidmaatschapsbijdrage	over	op	NL45	INGB	
0001	2212	16	
t.a.v.	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
De	kosten	van	het	lidmaatschap	zijn	voor	het	
eerste	gezinslid	€	10,-	,	
Voor	het	2e	en	elk	volgend	gezinslid	€	2,-.	
	
	
  


